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Referat fra 38. bestyrelsesmøde i G/F INDKILDEN  

 
Mødeleder: Flemming Kristensen, Referent: Peder Søndergaard 

Dato: Mandag, den 25. januar 2016. Hos Peder. Varighed: 19.30 – 22.00 

 
Tilstedeværende: Flemming Kristensen, Peder Søndergaard, Lars Ørsnes Christensen, Louise Holm Lindhøj og Lise 

Frost. 
 
Ikke til stede: Carsten Schmidt, Nis Ovesen, Thomas Buus Andersen og Helle Bak Baun. 

 
 
1. Bestyrelsesmøde: 

 
Næste møde: 
 
Dato: Mandag, den 21. marts 2016. Hos Thomas. Varighed: 19.30 -  ca. 22.00 

 
Diverse v/formanden. 
 

1. Ansøgninger til bestyrelsen.                  

 
Ingen. 

 
2. Ejerskifter: 
 

Ingen 
 

3. Til salg: 
 

Indkilde Alle 44. 
 

4. Generalforsamling 2016: 
 
  Dato/Sted: Mandag, den 25/04 2016 kl. 17.00 på Gug Skole 
 

Lokalereservation.           Flemming 

 
5. Duelco-husene og kloakker.  
 

DEAS’s jurister konsulteret. Videre behandling afventer næste møde hvor Thomas deltager. 
 

6. Udkast til info på bagsiden af INDKILDEN-skilte. 
 

Forslag fra Flemming vedtaget. 
 

7. Serviceaftale på asfaltbelægning? 
 

Flemming undersøger sagen og vender tilbage.       Flemming 

 
Flemming kontakter Aalborg kommune om slåning af græskant overfor Vedbæk op til lysreguleringen. 

 
2. Økonomi:                

 
1. Status:  

 
Budgettet følges tilfredsstillende. 

 
3. Park og event.:              
 

1. Skt. Hans lørdag, den 25/06 2016: 
 

Fællesspisning på samme vis som i 2015. Lise tjekker op på leveringen fra le Chef.  Lise 
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2. Partytelt 

 
Carsten undersøger markedet for partytelte på 6 x 12 m til omkring 70 pladsen   Carsten 

i en ordentlig kvalitet. 
 

3. Aktiviteter: 
 

Carsten modtager gerne og indsamler forskellige forslag til børneaktiviteter. 
 
Aalborg kommune har en KRAM-bil.          Louise 

 
4. Status på snerydning og aftaler (Flemming/Carsten) 

 
Snerydning skal kun foregå efter bestilling. 
Snerydning som nu fortsætter og tages op til overvejelse efter sæsonen. 

 
5. Skiltning på Indkilde Alle: 

 
Stort ”Blind vej” skilt opsat lige efter Vedbæk. 
 

6. Henvendelse til bestyrelsen: 
 
Ros for snerydningen og for tidspunktet. 
 

 Forslag om at tage en dialog med Aalborg kommune om bedre sikring af banekrydset på 
Kærholtstien (udover lyd og lys også bomme). 

 

 I lighed med sidste års generalforsamling at få en ny orientering omkring vejprojektet – 5 
min om siden april 2015 og 20-25 minutter om resten af projektperioden med hovedvægt 
på de kommende 12 måneder fra april 2016. 
 

Flemming tager kontakt til projektansvarlig Jakob Nielsen om deltagelse   Flemming 

i vores generalforsamling. 
 

4. Diverse: 
 

1. Venteliste             
 

Etableret og pt er der 3 der er interesseret i et af et-plans husene. 
Info om venteliste er opsat på hjemmesiden.  

 
2. Annoncering på hjemmesiden                  Louise 

 

Louise undersøger. 

 
Aktiviteter/kommende aktiviteter 
 

Oprensning af kloakker. Skal ske hvert andet år. Næste gang i 2017 

Pleje af allètræerne efter 3-4-5 år (se mail fra Gug Planteskole af 
25/09 2014)   

Næste gang i 2018 

Partytelt Forår 2016 

Tegning over elforsyning til gadebelysning Arbejdsdag 2016. 
Mads Stetter 
sammen med 
hjælper. 

Indkildens Spildevandslaug (Duelco) I gang. 

Vedligeholdelse af legehus. Arbejdsdag 2016. 

 


